
 
 

NOVO! 
Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 25. 1. DO 1. 
2. 2010 
 
Ponedeljek, 25. januar 2010:  

▪ ob 14. uri začetek 13. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 19. uri seja RO SLS Gorenjska in Zgornja Gorenjska v prostorih hotela Astorija na Bledu 

 
Torek, 26. januar 2010:   

▪ ob 8. uri kolegij predsednika SLS mag. Radovana Žerjava 
▪ ob 10. uri nadaljevanje 13. redne seje Državnega zbora RS  
▪ ob 11. uri okrogla miza z naslovom »Kakšne pokrajine potrebujemo?« (podnaslov: Pokrajine so 

nujne za decentralizacijo Slovenije) v dvorani Državnega sveta RS 
▪ ob 14. uri 50. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek 
 
Sreda, 27. januar 2010: 

▪ ob 8. uri 44. redna seja Odbora za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

▪ ob 9. uri nadaljevanje 13. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 14. uri 41. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere člana sta 

Darko Fras in Cvetko Zupančič 
 
Četrtek, 28. januar 2010: 

▪ ob 9. uri nadaljevanje 13. redne seje Državnega zbora RS 
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▪ ob 15. uri seja Politične akademije pri SLS 
 
Petek, 29. januar 2010:  

▪ ob 9. uri nadaljevanje 13. redne seje Državnega zbora RS 
 
Sobota, 30. januar 2010: 

▪ 49. pokal Vitranc v Kranjski Gori (več informacij na http://www.pokal-vitranc.com/)  
 

Nedelja, 31. januar 2010: 
▪ 49. pokal Vitranc v Kranjski Gori (več informacij na http://www.pokal-vitranc.com/) 

 
SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
POZIV POSLANCEV SLS FRANC PUKŠIČ IN JANEZ RIBIČ PREDSEDNIKU VLADE RS BORUTU PAHORJU IN 
MINISTRU ZA PROMET DR. PATRICKU VLAČIČU K UREDITVI RAZMER NA ŠTAJERSKI AVTOCESTI 
 

Spoštovani predsednik Vlade RS, gospod Borut Pahor in minister za promet 
dr. Patrick Vlačič, 
pozivamo Vaju, da nemudoma ustrezno uredite prometni režim na avtocesti 
Maribor - Ljubljana!  
Kot vemo, je zaradi prometne nesreče, ki se je zgodila v sredo, 20. januarja 
2010, za promet zaprt avtocestni predor Trojane in je zato promet 
preusmerjen z avtoceste na staro regionalno cesto. Nedopustno in 
nepojmljivo je, da je promet z avtoceste preusmerjen že na Vranskem (ko bi 
po vsej logiki lahko bil šele na Trojanah), predvsem pa je nepojmljivo in 
neodgovorno, da se promet začasno ne preusmeri na drugi pas avtoceste, 

kjer bi promet začasno potekal v obeh smereh po enem voznem pasu. 
To, kar se dogaja zadnja dva dneva, je preprosto rečeno nevzdržno in neznosno. Pot iz Maribora v 
Ljubljano v jutranji konici traja namreč od 4 do 5 ur, za kar pravzaprav nimamo besed. Državljani in 
državljanke smo ogorčeni. Očitno je odgovornim tukaj v Ljubljani za to vseeno, saj jim je odpovedala vsa 
zdrava pamet in logika. 
Spoštovana predsednik vlade g. Borut Pahor in minister za promet dr. Patrick Vlačič, zahtevamo, da v 
kolikor v nedeljo predor Trojane v smeri iz Maribora v Ljubljano ne bo odprt za promet, da preuredite 
trenutno nemogoč prometni režim tako, da bo prebivalcem, ki se iz vzhodnega dela Slovenije vozijo v 
osrednji in zahodni del, omogočeno vsaj minimalno dostojanstvo in spoštovanje, ki si ga od državnih 
organov in vladajoče politične strukture zaslužijo!  
Za vaš hitri in javni odgovor se zahvaljujeva. 

V imenu Slovenske ljudske stranke, poslanca Franc Pukšič in Janez Ribič 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: VLADA RS POTEPTALA POMEN USTAVE RS IN TEMELJNE 
USTAVNE LISTINE Z MNENJEM, DA SE LAHKO MEJA DOLOČA S KATERIM KOLI PRAVNIM AKTOM, NIŽJIM 
OD USTAVE. 
 
Vlada RS prvič priznala, da se z arbitražnim sporazumom določa meja s Hrvaško! 

Vlada RS je v torek v svojem odgovoru o strokovnih mnenjih pravnih 
strokovnjakov, ki jih je Ustavno sodišče RS pridobilo v postopku za izrek mnenja 
o skladnosti arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško z Ustavo RS, po 
četrtkovem poročanju časnika Delo med drugim zapisala, da se ne strinja s 
strokovnim pravnim mnenjem, da se z arbitražnim sporazumom v resnici posega 
v Temeljno ustavno listino (TUL).  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav želi ob tem Vlado RS in javnost opozoriti, 
da so bile meje z Italijo, Avstrijo in Madžarsko v SFRJ (in še prej v FLRJ) urejene z 
mednarodnimi pogodbami med Avstrijo, Italijo in Madžarsko in Jugoslavijo. Ob 
osamosvojitvi Slovenije pa je te meje (ki jih je Jugoslavija s temi državami uredila 
z mednarodnimi pogodbami) Slovenija določila kot svoje državne meje z II. 
razdelkom TUL. V času sprejetja TUL, torej v času osamosvojitve, Slovenija še ni 
bila naslednica mednarodnih pogodb, ki jih je sklenila Jugoslavija, zato te zanjo 
kot samostojno državo še niso veljale. In ravno zato je bilo treba meje določiti z II. 
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razdelkom Temeljne ustavne liste, ki torej na novo določa meje Republike Slovenije, pri čemer sicer izhaja 
iz meja z Italijo, Avstrijo in Madžarsko, ki so bile določene kot meje med temi državami in  bivšo 
Jugoslavijo.  
SLS zavrača tudi trditev Vlade RS, ko pravi: »Kot so meje z Italijo, Avstrijo in Madžarsko, izhajajoč iz TUL, 
urejene z mednarodnimi pogodbami, akti, hierarhično nižjimi od ustave, se lahko v TUL določeno 
kopensko mejo s Hrvaško uredi bodisi z neposredno pogodbo bodisi arbitražnim sporazumom, na kateri 
koli pravno veljaven način pa tudi morska meja, saj ustavnega izhodišča za morsko mejo TUL ne vsebuje.« 
Trditev, da se lahko na kakršen koli način uredi kopno mejo s Hrvaško, ker je kopenska meja z njo 
določena v TUL, morsko mejo pa se lahko določi tudi s katerim koli pravnim aktom, ker ni določena v TUL, 
pa je po oceni SLS zelo neodgovorna in sprenevedajoča.  
Po vladnem sklepanju se torej lahko potek kopne meje s Hrvaško določi s katerim koli nižjim pravnim 
aktom (tudi mednarodno pogodbo), ker je določena s TUL (bivša administrativna meja med republikama), 
isto pa bi po njeno torej moralo veljati tudi za morsko mejo, in to ravno zato, ker v TUL ni določena!?  
Po mnenju SLS je Vlada RS v svojem mnenju sama pri sebi povsem kontradiktorna. SLS na tej osnovi 
ugotavlja, da je Vlada RS v njenem zgoraj navedenem stavku prvič tudi priznala, da se z arbitražnim 
sporazumom določa meja! Do sedaj je namreč ves čas trdila, da za ratifikacijo v Državnem zboru RS 
zadostuje navadna večina, in sicer z argumentom, da se z arbitražnim sporazumom ne določa meja s 
Hrvaško. 
V SLS kot že mnogokrat poudarjamo, da je arbitražni sporazum o slovensko-hrvaški meji slab, saj ne 
omogoča ustrezne in pravične rešitve, kar je med drugim tudi nedvoumna ohranitev teritorialnega stika 
Slovenije z mednarodnimi vodami. Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je prepričan, da arbitražni 
sporazum nedvomno določa nove meje Republike Slovenije, zaradi tega pa je obvezen sprejem 
arbitražnega sporazuma z dvotretjinsko večino v Državnem zboru RS.  
 
SLS: POGODBENA SODELAVKA VLADE RS DR. MIRJAM ŠKRK IZVAJA NEDOPUSTEN PRITISK NA USTAVNO 
SODIŠČE RS PRI ODLOČANJU O ARBITRAŽNEM SPORAZUMU O MEJI S HRVAŠKO 

 
V SLS smo zaskrbljeni in ogorčeni, da Vlada RS oz. njeni 
pogodbeni pravni svetovalci nadaljujejo ustvarjanje pritiska 
na prihodnjo odločitev Ustavnega sodišča RS v zvezi s 
(ne)skladnostjo arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško s 
slovensko ustavo. V torkovi izdaji časnika Delo namreč 
profesorica mednarodnega prava dr. Mirjam Škrk, sicer 
pogodbena sodelavka Ministrstva za zunanje zadeve RS za 
pripravo arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško, kar je 
potrdil MZZ v odgovoru na poslansko vprašanje vodje PS SLS 
Jakoba Presečnika, zopet brez pravih odgovorov in za krinko 
»neodvisne« strokovnjakinje zagovarja stališča Vlade RS do 
arbitražnega sporazuma, ki ga je sama pomagala ustvariti. 
Gre za poskus skrivanja svoje prave soavtorske vloge pri 
arbitražnem sporazumu za masko neodvisne 

strokovnjakinje, s čimer se očitno manipulira z javnim mnenjem, tokrat v smeri (ne)pristojnosti Ustavnega 
sodišča RS o tem, ali lahko odloča o ustavnosti zadeve, kot je arbitražni sporazum. 
SLS opozarja na nedopustnost - da strokovnjak, ki je proti plačilu sodeloval pri projektu arbitražnega 
sporazuma, pri isti temi v javnosti podaja mnenja, s katerim nepoučeni bralec ali gledalec dobi vtis, da gre 
za neodvisno strokovno mnenje; torej prav bi bilo, da se v tem primeru prof. dr. Mirjam Škrk podpiše pod 
prispevek s funkcijo in svojo vlogo pri projektu arbitražnega sporazuma, za kar je dobila plačilo iz 
davkoplačevalskega denarja. In tudi zaradi honorarja iz javnih sredstev je njena dolžnost transparentnega 
nastopa do javnosti na temo arbitražnega sporazuma.  
V SLS smo že večkrat opozorili, da bi se morala dr. Škrk pri svojih pisanjih jasno predstaviti tudi kot 
soavtorica sedanjega arbitražnega sporazuma in kot pogodbena sodelavka Vlade RS. Čudi nas namreč, 
da se dr. Škrkova povsod prikazuje kot neodvisna strokovnjakinja, ki sedaj celo dvomi tudi v delo in 
pristojnosti Ustavnega sodišča RS, hkrati pa je znano, da je ena izmed največjih zagovornic trenutnega 
arbitražnega sporazuma kot sodelavka pri njegovem nastajanju. 
Ob vsem tem bi v SLS pričakovali, da bo dr. Škrkova odgovorila tudi na vse pomisleke in argumentirane 
kritike pravnih strokovnjakov, kot so dr. France Bučar, dr. Marko Pavliha, dr. Miro Cerar, dr. Janez Čebulj in 
drugi, ki zagotovo niso na plačilnih listah Ministrstva za zunanje zadeve RS. Vendar dr. Škrkova strokovnih 
odgovorov žal ne poda in ostaja na politični argumentaciji Vlade RS.  
V SLS kot že mnogokrat poudarjamo, da je arbitražni sporazum slab, sprejet brez ustrezne strokovne 
razprave v hudi naglici, izhajajoč iz ambicije, da se problem slovensko-hrvaške meje reši na vsak način in 
za vsako ceno, namesto da bi bilo izhodišče, da se mora doseči ustrezna in pravična rešitev, saj je 



ohranitev teritorialnega stika Slovenije z mednarodnimi vodami slovenski največji strateški nacionalni 
interes.  Poleg tega, da se bo na arbitraži odločalo o nesporno slovenskih delih ozemlja, arbitražni 
sporazum pa v nobeni točki ne zagotavlja najpomembnejšega za strateški položaj Slovenije – teritorialni 
stik z odprtim morjem. Prav gotovo bodo posledice arbitražnega sporazuma vidne na poteku državne 
meje, zato je s tega vidika ogrožena celovitost in  suverenost Slovenije.  
Sodeč po zadnjih komentarjih se Vlada RS že pripravlja na vse možne scenarije razsodbe Ustavnega 
sodišča RS. Ob tem se v SLS sprašujemo, zakaj je bil sporazum pred ratifikacijo sploh vložen v presojo 
Ustavnemu sodišču RS, če se sedaj vladni sodelavci sprašujejo o njegovih pristojnostih. Neizpodbitno 
dejstvo je, da arbitražni sporazum določa nove meje RS, kar zahteva sprejem z dvotretjinsko večino v 
Državnem zboru RS. To, da koalicija želi na vsak način potrditi zadevo s svojo navadno večino, je najboljši 
pokazatelj, da o vsebinski kakovosti sporazuma še sami niso najbolj prepričani. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
POSLANEC SLS FRANC BOGOVIČ: PS SLS VLOŽILA AMANDMA ZA PRIPRAVO ZAKONA O RAZVOJNI 
PODPORI BELI KRAJINI  
 
Poslanska skupina SLS je v petek v parlamentarni postopek vložila predlog amandmaja k Sklepu o 
pripravi novega Zakona o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja. PS SLS predlaga, da se sklep 
spremeni tako, da se glasi: "Državni zbor RS predlaga Vladi RS, da se v roku treh mesecev od uveljavitve 
Zakona o razvojni podpori Pomurski regiji v obdobju 2010 - 2015 (ZRPPR1015) pripravi Zakon o razvojni 
podpori Beli krajini ter občinam Kočevje, Kostel in Osilnica v obdobju 2010 – 2015 ter v roku devetih 
mesecev nov Zakon o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja." 
Na začetku meseca novembra 2009 so predsedniku Vlade RS in Državnemu zboru RS župani Bele krajine 
poslali pobudo oz. zahtevo, da se Belo krajino glede na njen težak socialno ekonomski položaj obravnava 
enako kot Pomurje, in se ji torej s posebnim zakonom dodeli razvojno podporo v obdobju 2010 - 2015. 
Poslanec SLS Franc Bogovič na osnovi dostopnih informacij ugotavlja, da se Vlada RS do danes na to 
pobudo še ni odzvala in da predloga zakona o razvojni pomoči Beli krajini ni od nikoder. »V SLS podpiramo 
to zahtevo županj in županov Bele krajine po sprejetju posebnega zakona za Belo krajino,« pravi poslanec 
SLS Franc Bogovič in podobno, kot je bilo to storjeno pri Zakonu o razvojni podpori pomurski regiji, 
predlaga, da se zaradi statistično dokazanih podobnih razvojnih težav, kot jih ima Bela krajina, to 
območje razširi še s sosednjimi občinami Kočevje, Kostel in Osilnica. 
 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: GRADBENI INVESTITORJI BOGATIJO NA POGODBAH, SKLENJENIH PRED 
ZLOMOM NEPREMIČNINSKEGA TRGA 
 

V SLS smo pred časom postali pozorni na problem kupcev, 
predvsem mladih družin, ki so v obdobju najhitrejše rasti 
cen stanovanj od vključno leta 2007 do nastopa svetovne 
gospodarske krize oktobra 2008 vplačali predplačila za 
nova stanovanja in jim vse do danes te stanovanjske 
enote še niso bila izročene oziroma so jim bile izročene v 
letu 2009. »Splošne razmere teh kupcev so se zaradi 
svetovne gospodarske in finančne krize praviloma 
bistveno poslabšale – razmere na kreditnem trgu so se 
izredno zaostrile, ustrezno posojilo je nenadoma postalo 
marsikateremu kupcu nedostopno, tudi svoje morebitne 
obstoječe nepremičnine ne morejo prodati po enakovredni 
ceni, kot so načrtovali pred krizo in ob odločitvi za nakup 

nove,« meni poslanec SLS Franc Pukšič. 
Ob tem v SLS tudi opozarjajo, da so nekateri od teh kupcev izgubili zaposlitev ali pa jim je bil zaradi krize 
zmanjšan osebni dohodek, vladne obljube o »minimalni plači in pokojnini 1000 evrov« so se razblinile, 
izkušnje pa kažejo, da investitorji oziroma prodajalci novih stanovanj, ki so prejeli delno ali celotno 
kupnino, niso pripravljeni na vračilo vnaprej vplačanih zneskov, ne priznavajo niti ustrezne valorizacije niti 
pripadajočih obresti, temveč vztrajajo pri pogodbah, ki so jih sklenili pravzaprav na vrhuncu slovenskega 
nepremičninskega balona.  
»V SLS smo se zato odločili, da vložimo predlog zakona o obveznem finančnem popustu na novo zgrajene 
stanovanjske enote zaradi svetovne gospodarske in finančne krize, ki bo zaščitil okoli 3000 kupcev novih 
stanovanj, ki gospodarsko-finančne krize ob podpisu kupoprodajne (pred)pogodbe v letih 2007 in 2008 v 



nobenem primeru niso mogli predvideti,« pojasnjuje Pukšič in dodaja, da je »država že iz socialnega vidika 
dolžna ustrezno ukrepati in zaščititi svoje državljane, sploh ker gre za mlade družine, ki so si dom šele 
začele ustvarjati in imajo pred seboj še dolgo življenjsko pot.«  
Predlog zakona tako določa, da mora investitor oziroma prodajalec pri dokončnem plačilu prej 
omenjenim kupcem priznati popust v višini statistično ugotovljenega povprečnega znižanja cen stanovanj 
v Republiki Sloveniji od dneva sklenitve pogodbe do dneva izročitve nepremičnine. Za stanovanja, 
izročena v letu 2009, so prodajalci kupcem dolžni obračunati popust in vrniti preveč vplačani znesek. Če 
pa prodajalec ob prevzemu novega stanovanja s strani kupca in pri dokončnem plačilu ne bo priznal 
popusta, mora kupcu vrniti aro oziroma predplačana sredstva z zakonitimi zamudnimi obrestmi od dneva 
vplačila dalje.  
Predlog zakona v osnovi preprečuje, da bi bili ob drastični spremembi razmer na trgu nepremičnin 
oškodovani samo kupci, medtem ko investitor iz tega kuje dobičke, do katerih ni upravičen. Predlagani 
zakon bo imel pozitivne učinke tako na kupce, ki bodo vseeno prišli do stanovanj, kot za investitorje, ki 
bodo zardi več prodanih stanovanj občutno povečali likvidnost in tako lažje poplačali podizvajalce in 
vračali bančna posojila. 
Kot država se moramo odločiti, kakšen signal bomo dajali mladim družinam in mladim, ki se za to 
odločajo – ali jim v krizi želimo pomagati ali jih bomo pustili na cedilu? 

Videoizjavo poslanca SLS Franca Pukšiča z novinarske konference na temo predloga Zakona o obveznem 
finančnem popustu si lahko ogledate tukaj.  

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS KRŠKO 
 

 

V domačnem okolju domačije Kostanjek v bližini 
Krškega so se v soboto, 23. januarja 2010, ob 19. 
uri zbrali člani Občinskega odbora SLS Krško. Na 
rednem volilnem občnem zboru je zbrane 
pozdravil predsednik OO SLS in župan Krškega ter 
poslanec in podpredsednik SLS Franc Bogovič, 
odprli pa so ga mladi harmonikaši. 
Po uvodnem delu je predsednik povzel delovanje 
in aktivnosti občinskega odbora v preteklih letih. 
Trud in pozitivno delovanje se je pokazalo v 
izvolitvi župana in 8 svetnikov na lokalnih volitvah 
leta 2006. Uspeh zadnjih lokalnih volitev si želijo 
ponoviti tudi letos. V nadaljevanju so člani izvolili 
vodstvo odbora, kjer je bil Franc Bogovič znova 
potrjen za predsednika odbora, potrdili pa so tudi 
štiriindvajset novih članov Upravnega odbora in 
dve blagajniški nadzornici. V prijetnem vzdušju je 
sledil pogovor o perečih občinskih temah, kjer so 
prisotni posebej izpostavili problem odlagališča 
radioaktivnih odpadkov.  
Ob koncu občnega zbora je sledilo družabno 
srečanje, kjer so se zbrani člani poveselili ter 
pokazali tudi veliko dobre volje za nadaljnje 
delovanje odbora. 

 
SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA V ČRNOMLJU NA NOVIH TEMELJIH 
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V soboto, 23. 
januarja 2010, je v 
Adlešičih potekal 
volilni občni zbor 
OO SLS Črnomelj, 
na katerem so 
izvolili novo 
vodstvo. 
Dosedanjega 
predsednika Petra 
Dichlbergerja je 
nasledil Boris 
Grabrijan, za 
podpredsednico 
odbora pa je bila 
izvoljena dr. Liljana 
Špec. 
Novoizvoljeni 
predsednik odbora 
je v predstavitvi 
plana dela za 
letošnje leto 
poudaril, da se bo 
odbor Slovenske 
ljudske stranke v 
Črnomlju tesneje 
povezoval s 
sosednjima 
odboroma v Semiču 
in Metliki, s 
katerima so v 
preteklosti že 
odlično sodelovali. 
V delo odbora bodo 
vključili tudi mlade, 
želijo si, da bi Nova 
generacija SLS v 
Črnomlju ponovno 
zaživela. Boris 
Grabrijan je še 
izpostavil nujnost 
konsolidacije 
trenutnih političnih 
razmer ter krepitve 
prizadevanj za 
urejanje kmetijske 
problematike. 

 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV NA KOLEGIJU KLUBA ŽUPANOV SLS IN SREČANJU Z 
REGIONALNIMI ODBORI SLS S PTUJSKO – ORMOŠKEGA  
 

Predsednik Kluba 
županov SLS Miran 
Gorinšek: Če se 
glas županov 
združi, je zagotovo 
glasnejši! 

Destrnik, 19. 
januar 2010 – V 
torek popoldne je v 
Destrniku potekala 



prva letošnja seja Kluba županov SLS, ki se je je udeležil tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. Novi 
predsednik Kluba županov SLS in župan Občine Slovenske Konjice Miran Gorinšek, ki je vodenje Kluba 
županov SLS prevzel od donedavnega predsednika Kluba županov SLS in župana Občine Krško Franca 
Bogoviča, je na novinarski konferenci predstavil novo organiziranost kluba. Vodstvo oz. kolegij Kluba 
županov SLS odslej poleg predsednika sestavlja še osem podpredsednikov, od katerih vsak prihaja iz ene 
od osmih volilnih enot v Sloveniji. Klub županov SLS sicer sestavlja 88 članov iz vrst SLS in njenih 
simpatizerjev. »Delovanje Kluba županov SLS bomo z novo organiziranostjo okrepili, predvsem pa se 
bomo posvetili temam, ki so najbolj aktualne in pereče na lokalni in regionalni ravni,« je dejal predsednik 
Kluba županov SLS Miran Gorinšek ter dodal: »Če se glas županov združi, je zagotovo glasnejši in ga tudi 
država bolje sliši.« Na kolegiju Kluba županov SLS so govorili tudi o pripravah na jesenske lokalne volitve, 
to pa je bila tudi osrednja tema delovnega srečanja ožjega vodstva SLS s predstavniki Regionalnih 
odborov SLS Prlekija, Ptujsko – ormoška regija in Slovenske Gorice, ki še poteka.  
Gostitelj kolegija Kluba županov SLS, poslanec SLS in župan Občine Destrnik Franc Pukšič je poudaril 
pomen obravnave tem, ki so v ospredju življenja ljudi na lokalni ravni in tistih, ki so ključne za prihodnji 
razvoj občin, lokalnega gospodarstva in odpiranje novih delovnih mest, kot je na primer pomen črpanja 
evropskih sredstev, kjer žal 5. javnega razpisa iz naslova regij v vsem lanskem letu in vse do danes 
sedanja Vlada RS kljub gospodarski krizi navkljub ni objavila, čeprav je denar iz EU na voljo, s tem pa se 
dela veliko razvojno škodo občinam, podjetjem in ljudem. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je v zvezi s predpripravami na letošnje lokalne volitve povedal, da je 
velik optimist, optimizem pa izžareva tudi članstvo SLS. V nadaljevanju programa današnjega obiska 
vodstva SLS na ptujsko – ormoškem poteka namreč še srečanje s predstavniki Občinskih odborov SLS v 
okviru RO SLS s tega območja. Na srečanju, ki je še v teku, je osrednja pozornost namenjena aktivnostim, 
ki so se po posameznih OO SLS odvijale od 1. kroga delovnih srečanj po Sloveniji in tudi o pripravah na 
letošnje lokalne volitve.  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je ob robu delovnega srečanja ožjega vodstva SLS s predstavniki 
Regionalnih odborov SLS Prlekija, Ptujsko – ormoška regija in Slovenske Gorice pozdravil dosedanje delo 
županov, podžupanov in svetnikov SLS v omenjenih regijah. Poudaril je, da je večina najpomembnejših 
infrastrukturnih projektov v teh krajih zaključena, da pa je pa še mnogo izzivov tega in prihodnjega dne, ki 
jim je treba na lokalni ravni posvetiti intenzivno pozornost v prihodnje. Predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav je izrazil prepričanje, da si vsi dosedanji župani iz navedenih regij za svoje dosedanje delo zaslužijo 
priznanje in verjame, da bodo vsi tisti, ki bodo kandidirali ponovno, to priznanje prejeli tudi na letošnjih 
lokalnih volitvah.  
 

ODGOVORI NA PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA 
POSLANCEV SLS  
 
Tudi v tem tednu so poslanci SLS prejeli nekaj odgovorov na svoja pisna poslanska vprašanja, ki si jih 
lahko ogledate na naslednjih povezavah:  

Odgovor ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano na pisno poslansko vprašanje mag. Radovana 
Žerjava v zvezi z neodgovarjanjem Agencije za kmetijske trge in razvoj podeželja na pritožbe državljanov 

Odgovor ministra za zdravje na pisno poslansko vprašanje Jakoba Presečnika v zvezi z dežurno 
zobozdravstveno ambulanto na Obali 

Odgovor ministra za zdravje na pisno poslansko vprašanje Jakoba Presečnika v zvezi s Pravilnikom o 
prevozih pacientov 

 
MNENJI PS SLS NA 18. IZREDNI SEJI DRŽAVNEGA 
ZBORA RS 
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Na 18. izredni seji Državnega zbora RS so 
poslanci DZ RS obravnavali dve točki, in sicer: 

- predlog Sklepa v zvezi s "Predlogom Banki 
Slovenije, Državnemu zboru poroča o sumih 
koruptivnega financiranja gospodarskih družb; 

- predlog Sklepa v zvezi s "Tretjim paketom 
protikriznih ukrepov za izboljšanje gospodarske in 
socialne situacije v Sloveniji: Boj proti krizi je boj 
za nova delovna mesta". 
 

 
SLS ZANIMIVOST 
 
49. ZLATA LISICA – 16. IN 17. januar 2010 
 

Na 49. Zlati lisici sta se 
v prijetnem in 
sproščenem vzdušju 
tega tradicionalnega 
smučarskega 
tekmovanja prijateljsko 
družila tudi predsednik 
SLS mag. Radovan 
Žerjav in župan Mestne 
občine Maribor Franc 
Kangler. Uspeh 
pohorskega praznika pa 
je slalomsko drugo 
mesto naše srebrne 
lisičke Tine Maze samo 
še popestrilo.  
 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
BERNARDA FINK LETOŠNJA DOBITNICA TISCHLERJEVE NAGRADE 
 

Narodni svet koroških Slovencev (NSKS) in Krščanska 
kulturna zveza (KKZ) bosta v četrtek v Celovcu tradicionalno 
podelila 31. Tischlerjevo nagrado, ki jo bo letos prejela 
svetovno znana mezzosopranistka Bernarda Fink. 

Bernarda Fink, ki se je rodila v Argentini, sodi med 
najuspešnejše vokalne interprete slovenskega rodu. Imela je 
številne koncerte po vsem svetu, posnela je več zgoščenk in 
med drugim leta 2002 prejela nagrado Prešernovega 
sklada.  

Kot so obrazložili, bo Finkova Tischlerjevo nagrado prejela za 
svojo »izjemno umetniško silo, s katero osrečuje ob neštetih 
pevskih nastopih po vsem svetu ljubitelje glasbe in je kljub 
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svetovnemu slovesu ostala skromna in glasbeno tesno povezana s svojo novo domovino Koroško«. 
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